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Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag wordt goedgekeurd.

2 Natuurinrichtingsproject fase 2 Het Vinne Zoutleeuw - goedkeuren bestek en wijze van 
gunnen



Liesbet Cox, domeinbeheerder van provinciedomein het Vinne licht het dossier toe. De 
powerpointpresentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Jan Laeremans vraagt waarom het dertien jaar geduurd heeft om maatregelen te nemen tegen rottend 
materiaal. Wat is er de afgelopen periode gebeurd? Het probleem is niet van gisteren.  Gaat er na 
deze werken opnieuw tien jaar gewacht worden om te ruimen? Moet er geen jaarlijks onderhoud 
komen? 
Liesbeth Cox antwoordt dat deze werken kostelijk zijn en dat er nu pas zicht is op middelen om deze 
werken uit te voeren. De eerste vijf jaren bleef de kwaliteit van het water constant. Om het aan te 
pakken zijn grondige werken nodig en die budgetten dienen zich nu aan. 
Er is een beheerscommissie voor het Vinne en we zijn ons bewust van de noodzaak om het 
regelmatiger droog te pompen. Dit is een nieuwe visie die in de toekomst waarschijnlijk ook zal 
toegepast worden.

Diederik Dunon vraagt of er ook iets gedaan wordt aan de brulkikker ?
Liesbeth Cox antwoordt dat met het droogpompen deze exoten vanzelf verdwijnen. De 
beheersplannen voorzien ook acties in verdere bestrijding van exoten, dit steeds in overleg met ANB. 

Raadslid Van  den Eede merkt op dat er sprake is in het dossier van een bedrag van 1.760.000 euro 
en dat Vlaanderen subsidieert voor 1.800.000 euro, 
Liesbet Cox antwoordt dat Het Vinne de extra kosten voor het wegpompen en de slibanalyse voor 
eigen rekening neemt, deze werken zullen ook uitgevoerd worden voordat de grote terreinwerken 
zullen plaatsvinden. 
Bij de oorspronkelijke aanvraag hadden wij minder knuppelpaden voorzien, aangezien Vlaanderen 
toch voor een bedrag van 1.800.000 euro wil subsidiëren, konden wij nog extra locaties toevoegen.

Linda Van den Eede wil weten of er dan sprake is van een meerkost van 95.000 euro  
Liesbet Cox antwoordt dat er meerkosten zijn voor het wegpompen en voor de knuppelpaden.
Ten opzichte van het oorspronkelijke bedrag dat voorgesteld werd aan Vlaanderen is er een meerkost 
van 45.000 euro. Hiervan zal 40.000 euro door Vlaanderen gefinancierd worden (zij financieren 
1.800.000 euro ipv de gevraagde 1.760.000 euro). Er wordt 5.000 euro extra voorzien voor de analyse 
van slibanalyses die door het domein zelf gefinancierd wordt.

Linda Van den Eede merkt op dat er in de ontwerpbeslissing geen bedragen staan vermeld. Het is 
voor de raadsleden moeilijk om zo de dossiers en de projecten op te volgen. 
Lieven Elst antwoordt dat dit een interne afspraak is voor alle bouwdossiers. De administratie volgt 
hier de intern opgelegde regels.
De voorzitster merkt op dat dit op een ander niveau moet aangekaart worden. Het is niet aan deze 
raadscommissie om hier verandering in te brengen.

Advies: positief

3 Herinrichten serre- en stallensite te provinciedomein Huizingen - goedkeuring 
voorontwerp

Sarah Staut, domeinbeheerder van provinciedomein Huizingen en Sara De Ruymaeker van de dienst 
gebouwen lichten het dossier toe. De powerpointpresentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Chris Kindekens vraagt of de dakbedekking met hout zal uitgevoerd worden.
Sara de Ruymaeker beantwoordt dit positief. Het hout zal aangebracht worden bovenop het 
waterafstotend zeil.

Jan Laeremans wil weten welk type hout er gebruikt wordt en welke garantie er is op vlak van 
duurzaamheid.
Sara De Ruymaeker antwoordt dat er gewerkt zal worden met thermowood. Dit is thermisch verhard 
hout. Dit type hout gaat wel vergrijzen door de jaren heen maar moet niet behandeld worden. 

Jan Laeremans vindt het vreemd dat bepaalde muren blijven rechtstaan.



Sara De Ruymaeker antwoordt dat deze muren op vlak van stabiliteit in orde gebracht gaan worden. 
Ze zullen ook gekaleid worden. Op de plaatsen waar er op die manier openingen ontstaan kan er wel 
afgesloten worden indien nodig.

Katleen Bury vindt de plannen voor het complex een fijn idee, zij wil weten of er voldoende personeel 
is in verband met het paardenaspect. Ook bijzondere jeugdzorg werkt soms met hypotherapie. Is er al 
nagegaan of dit mogelijk is binnen het provinciedomein? Hier is bijvoorbeeld soms een kleine piste 
voor  nodig. 
Waarom werd het oude aspect van de stallen niet behouden? Zij vreest dat thermowood er na een 
aantal jaren vuil gaat uitzien.
De paardenstallen zijn mooi, maar zij stelt de vraag waarom deze niet doorgetrokken kunnen worden 
in de oude stijl? 
Sara De Ruymaeker antwoordt dat we het huidige karakter van de paardenstallen niet konden 
behouden omdat de staat te belabberd was. De houtkeuze die nu gemaakt is, is de juiste keuze. 
Sarah Staut antwoordt dat er 3 jaar geleden een tuinier/dierenverzorger werd aangeworven. Dus 
personeelsmatig is dit in orde. Met de suggestie van de hypotherapie gaan we verder aan de slag.
Lieven Elst merkt nog op dat een paardenpiste geen gemakkelijk verhaal is op vlak van vergunning.

Jan Laeremans meldt dat hij nog geen duidelijkheid heeft op de invulling van de binnenkoer. 
Sara De Ruymaeker geeft verdere toelichting aan de hand van de slide die werd gebruikt in de 
powerpointpresentatie:

- nr 8: historische moestuin
- nr 15: demonstraties ivm werking trekpaard
- nr 6: muurserre
- nr 7: lijffruit
- nr 16: educatie over ontwikkeling serres
- nr 9: bestaande serre die behouden blijft
- nr 13: zone voor bijenkorf
- nr 10: compostverwerking
- nr 10: verbreding van de beek – installatie van terras voor de watervogels

Linda Van den Eede vraagt of er meer details/onderverdelingen kunnen verkregen worden in verband 
met de raming. 
Sara De Ruymaeker antwoordt dat de details bij het verslag zullen gevoegd worden.
(De details bevinden zich in het excel-document als bijlage bij dit verslag).

Advies: positief

4 Onderhoudscontract voor het zwembad en bijbehorende installaties in het 
provinciedomein Huizingen

Sarah Staut licht het dossier kort toe.  Het huidige contract eindigt eind december. Er wordt 
voorgesteld om een contract van 2 jaar af te sluiten en geen contract van 10 jaar. Dit seizoen is 
gebleken dat de installatie ernstige gebreken vertoont (elektriciteit, technieken,..). Er zijn investeringen 
nodig om de installatie bedrijfszeker te houden. Een contract van 2 jaar geeft de tijd om deze 
investeringen te bestuderen, te budgetteren en uit te voeren, zonder dat vast te zitten aan een 
langdurig contract. 

Advies: postief

5 Rondvraag

Joris Van den Cruijce laat weten dat hij via verschillende mensen heeft moeten horen dat sommige 
personeelsleden van de veiligheidsfirma die werkzaam is in het provinciedomein van Huizingen het 
Nederlands niet machtig zijn. Was de taalkwestie met hun niet al besproken? 
Stroken deze klachten met de werkelijkheid en waar kunnen we terecht met nieuwe klachten?



Lieven Elst antwoordt dat dit thema onlangs ook op tafel is gelegd via een schriftelijke vraag. Wij 
hebben hier toen uitvoerig op geantwoord. Momenteel hebben wij weet van drie klachten. Het is een 
thema dat we ter harte nemen en waar we mee bezig zijn. De betrokken firma werd daarover 
aangesproken. Deze gesprekken lopen niet altijd even succesvol. In het najaar gaan we dit terug op 
tafel leggen en conclusies trekken. 
Het is een genuanceerd verhaal. Vaak gaat het om Franstaligen die wel een attest hebben van een 
basiskennis Nederlands. Normaal gezien zouden zij in staat moeten zijn om een conversatie in het 
Nederlands te voeren. Als er nog klachten opduiken dan worden wij hier graag van op de hoogte 
gesteld. Dit kan via klachten@vlaamsbrabant.be

Sarah sneyers laat nog weten dat er in de zomer vaak lange wachtrijen waren aan de kassa in de 
provinciedomeinen. Het zou handig zijn als aan bezoekers een idee zou kunnen gegeven worden over 
de duur van de wachttijd. 

Datum volgende vergadering 6 november 2018 van 12.30u tot 14u
Einduur van de vergadering 11:30 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Anne Sobrie

mailto://klachten@vlaamsbrabant.be

